
KRAJEVNA SKUPNOSTIVAN KAVČIČ-NANDE

Betonski
krajani
so se rešili
betona

Plotovi nezažeienega gradbiŠČa v soseskl BS-3 so padli. Kra-
jani so prepreah gradnjo garažne hiše, ki bi še bolj zabetonirala
ie tako betonsko sosesko.

Na zboru krajanov krajevne skupnosti Ivan Kavčtč-Nande so
zahtevali preklic lokacijskega dovoljenja za načrtovano nadze-
meljsko garažno hišo v Trebinjski ulici. Od občinskega izvrš-
nega sveta so zahtevall, da naroči študijo mirujočega prometa v
nasetju. Ta naj v različnih režitvah upošteva predvsem gradnjo
podzemeljskib garaž in s tem čim manj okrnjeno okolje sose-
ske. O vseh rešitvah bo ponovno razpravljal in odločal zbor
krajanov, na podlagi študije se bodo potem lahko lotili spre-
membe srednjeročnega načrta

S Žtudijo naj bi poiskali materialno možne rešitve, ki bi bile
tudi -po meri« krajanov in lako enkrat za vselej popravili veliko
napako pri zasnovi soseske, ko so, da bi pocenili gradnjo, črtali
podzemna parkiriSča.

»Vsako razpravljanje koristi», pravi francoski pregovor. To se
polrjuje v razpravljanju o garažni hiSi v BS-3. s kalerim so
krajani dosegli uveljavljanie načel. Oblast jim je prisluhnila in
jim dala končno besedo pri odločanju o ureditve okolja. v
katerem iivijo. Po dolgoletni vojni proti btrokratskim in tehno-
kratskim reSitvam prr ureditvi soseske so krajani izbojevali prvo
bitko.

Gotovo pa ta bitka ne bo zadnja. saj je razprava opozorila tudi
na druge problerne, ki brementjo krajane. Kdaj so jim že oblju-
bitt urejene prostore za različne dejavnosti, še danes so ti
prostori pod slolpnicami zapuščent. zanemarjeni. Koliko časa
Že opozarjajo, da v pnmeru požara v z avtomobili zatrpano
sosesko ne bo moglo interventno vozilo, po deset in več letih od
vsefitve iim gradbeniki še niso odpravi« napak...

ProSnjam. opožorilom in pntožbam leta nihče ni pnsluhnil.
Ko voda nataste, se podrejo jezovl Narasla jeza zaradi gradnje
garaz je podria fezove, ki so v Ijudeh zadrževalr jezo tn ogorče-
nost, razprava o gradnji garažne htSe je bila prtložnost, da
krajani povedo oblastf, kaj jih teži.

Zbora krajanov se je poleg 267 krajanov udeležil tudi pred-
sednik občinskega rzvrSnega sveta Branko Drobnak. predsed-
nik OK SZDL Viado BarabaS. predsednik komiteja za urbani2em
Vladimlr Rot in predstavnik Gipossa

Že takoj na začetku je predsednik izvršnega sveta poudaril,
da bodo na občini spoštovali sklepe, ki jih bodo krajani sprejeli,
vendar je hkrati tudi dejal, da ne ve kako bodo poravnali stroške
v višini okrog 150 milijonov. ki jih je imel Giposs za urejanje
dokumentacije in zemljišča. te bodo zavrnili nameravano grad-
njo. Investitor \e imel namreč veljavno lokacijsko dovoljenje. na
podlagi katerega bi lahko začel z gradnjo.

Občinskim možem in investitorju na zboru gotovo ni bilo
prijetno zaradi žolčnih izbruhov nekaterih razpravljalcev. Toda,
bolj pomembno kot to. ali bodo gradili takšne ali drugačne
garaie v soseski. )e dejstvo, da je tokrat uveljavljeno načelo
demokratičnega dogovarjenja in odločanja, ki je dosttkrat samo
beseda na papirju.

Vedno in povsod nl tako...
ROŽA ERMAN


